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GEMEENTE WEMMEL 

gemeenteraad Donderdag 17 oktober 2013 

 

Besluitvorming 
 

Toepassing artikel 252 van het gemeentedecreet 

 

Aanwezig : Raf De Visscher, voorzitter gemeenteraad,  

Walter Vansteenkiste, burgemeester 

Marcel Van Langenhove, Monique Van der Straeten, Bernard Carpriau, 

schepenen  

Jan Verhasselt, Herman Vander Voorde, Didier Noltincx, Roger Mertens,  

Jacqueline Moreau, Roberto Galluccio, Jeannine Sarels,  Robert De Lille 

(vanaf punt 3), Alain Stubbe, Thierry Mombeek, Koen Weemaes, Wies 

Herpol, Steve Goeman (vanaf punt 2), Monique Froment, Veerle Haemers, 

Michèle Laemont, Vincent Jonckheere, raadsleden 

Katrien De Taeye, gemeentesecretaris. 

 

Verontschuldigd : Christian Andries, Christine Lemmens, Cynthia Kiss 

 

 

 

De gemeenteraadszitting wordt door de voorzitter om 19u30 voor geopend verklaard. 

 

OPENBARE ZITTING 

 

1. Goedkeuring verslag gemeenteraadszitting 12 september 2013 : wordt EENPARIG 

goedgekeurd 

2. BBC : prioritair en niet-prioritair beleid : keuze : de burgemeester licht dit punt toe. 

 Het voorstel wordt gedaan om volgende doelstellingen prioritair te maken : 

 - vergroten van de veiligheid van de gemeente  

 - verhogen van de verkeersveiligheid en verkeersleefbaarheid binnen de gemeente 

 - creëren van een duurzame en milieubewuste gemeente  

 Steve Goeman treedt in zitting. 

 Op de zitting worden 2 amendementen ingediend nl : 

 - amendement 1 door Roberto Galluccio : voorstel aanbieden van kwaliteitsvol en actueel 

onderwijs (beleidsdoelstelling 14). Dit amendement wordt goedgekeurd met 19 stemmen 

voor bij 2 onthoudingen (Michèle Laemont, Vincent Jonckheere) 



 - amendement 2 door Koen Weemaes : een bijkomende prioritaire beleidsdoelstelling : 

inzetten op een efficiënte en effectieve interne werking ( beleidsdoelstelling 8). Dit 

amendement wordt goedgekeurd met 18 stemmen voor bij 3 onthoudingen ( Thierry 

Mombeek, Michèle Laemont, Vincent Jonckheere) 

 De zitting werd vóór de stemming voor 5 minuten geschorst. 

 Dit punt wordt in zijn geheel EENPARIG goedgekeurd. 

3. BBC : beleidsdomeinen-velden-items : goedkeuring : de burgemeester licht dit punt toe. 

Robert De Lille treedt in zitting. Dit punt wordt goedgekeurd met 19 stemmen voor bij 3 

onthoudingen ( Didier Noltincx, Roger Mertens, Roberto Galluccio )  

4. Vaststellen verschillende bijdragen voor schoolmaaltijden - volwassenen  : de burgemeester 

licht dit punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd 

5. Goedkeuring budget 2014 met meerjarenplan - Kerkfabriek Sint-Servaes : de burgemeester 

licht dit punt toe : wordt goedgekeurd met 14 stemmen voor 6 tegen ( Bernard Carpriau, 

Didier Noltincx, Roger Mertens, Roberto Galluccio, Jeannine Sarels, Alain Stubbe ) bij 2 

onthoudingen ( Robert De Lille, Michèle Laemont )  

6. Asfaltering gemeentewegen 2013-2014 : goedkeuring bijzonder bestek, raming en 

gunningswijze : schepen Carpriau licht dit punt toe.  In akkoord worden volgende straten 

toegevoegd : H. De Molstraat, L. Guyotstraat, A. Burvenichlaan (voor de helft) en worden 

er twee straten langs de Markt geschrapt. Dit punt wordt EENPARIG goedgekeurd 

7. Architectuuropdracht - Uitbreiding Franstalige lagere school : goedkeuring subsidiedossier 

: schepen Carpriau licht dit punt toe : wordt goedgekeurd met 19 stemmen voor bij 3 

onthoudingen ( Jan Verhasselt, Herman Vander Voorde, Steve Goeman )  

8. Uitbreiding refter Franstalige lagere school : goedkeuring verrekeningen 2 t.e.m. 9 : 

schepen Carpriau licht dit punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd 

9. Aankoop meubilair voor de refter van de Franstalige lagere school : goedkeuring 

lastvoorwaarden en gunningswijze : schepen Carpriau licht dit punt toe : wordt EENPARIG 

goedgekeurd 

10. Aanpassing reglement voor de selectieve inzameling van groot vuil : de burgemeester licht 

dit punt toe . Op de zitting wordt voorgesteld om het punt te verdagen naar de 

gemeenteraad van oktober 2014. Dit voorstel wordt goedgekeurd met 18 stemmen voor bij 

5 onthoudingen ( Bernard Carpriau, Didier Noltincx, Roger Mertens, Roberto Galluccio, 

Jeannine Sarels )  

11. Upgrade softwarepakket burgerlijke stand : goedkeuring opdracht : schepen Van der 

Straeten licht dit punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd 

12. Aanvulling op het besluit van de Gemeenteraad 12/09/2013 ivm de samenstelling van 

lokaal overleg kinderopvang. : schepen Van der Straeten licht dit punt toe : wordt 

EENPARIG goedgekeurd 

13. 3Wplus : aanduiding vertegenwoordiger beheerscomité 3Wplus project alcohol en drugs : 

de burgemeester licht dit punt toe . De schepen van welzijn wordt aangeduid als 

vertegenwoordiger. Dit punt wordt goedgekeurd met 20 stemmen voor bij 2 onthoudingen ( 

Roger Mertens, Roberto Galluccio )  

14. Dijle-Zennebekken : aanduiding afgevaardigde : de schepen van openbare werken wordt 

aangeduid als afgevaardigde. Steve Goeman wordt aangeduid als plaatsvervanger. Dit punt 

wordt EENPARIG goedgekeurd 

15. Haviland : goedkeuring ontwerp statutenwijziging : de burgemeester licht dit punt toe : 

wordt EENPARIG goedgekeurd 



16. Havicrem : goedkeuring ontwerp statutenwijziging : de burgemeester licht dit punt toe : 

wordt EENPARIG goedgekeurd 

 

 

MONDELINGE VRAGEN DOOR GEMEENTERAADSLEDEN 

 

Raadslid Goeman 

 

Hij vraagt een stand van zaken mbt de milieuvergunning van de stoeterij. 

 

De burgemeester antwoordt dat het openbaar onderzoek is afgerond en dat de bezwaren dienen 

behandeld worden door de milieudienst.  Het advies van de milieuraad is hem nog niet bekend. 

In principe zal in de loop van de maand november het college hierover een beslissing dienen te 

nemen. 

Hij kan op deze beslissing niet vooruitlopen. 

 

Raadslid Weemaes  

 

Hij stelt zich de vraag of de gemeenteraad zeggenschap heeft over de milieuvergunning van de 

stoeterij. 

Hij vestigt de aandacht erop dat er ook melding wordt gemaakt van industriële activiteiten. De 

nabije ligging van het natuurgebied vereist een verstrenging van de normen. 

Hij stelt zich de vraag of het college beter niet zolang mogelijk wacht om een beslissing te 

nemen.  Indien de stoeterij er toch zou komen dan zou dit de doodsteek betekenen voor het 

Beverbos. 

 

De burgemeester herhaalt dat het college de beslissing zal nemen in de loop van de maand 

november en hij niet kan vooruitlopen op deze beslissing. 

 

Raadslid Noltincx 

 

Hij vraagt aan de burgemeester wat er gedaan wordt tegen de talrijke diefstallen en inbraken ? 

Kan de politie meer zichtbaar zijn in het straatbeeld?  Wordt er iets gedaan aan diefstalpreventie  

door de politie en de gemeenschapswachten? 

 

De burgemeester antwoordt dat er wel degelijk iets gedaan wordt : 

- er zijn 5 ploegen op de baan terwijl er vroeger  2 waren 

- er zijn 5 extra aanwervingen voor de zone waardoor meer patrouilles mogelijk zijn  

- 5 daders werden inmiddels  opgepakt 

- de gemeenschapswachten zullen meer ingeschakeld worden in het kader van diefstalpreventie 

- ook de hulp van burgers zal gevraagd worden (proefproject in Zellik wordt uitgebreid naar de 

zone) 

- de werking van de cameras kan beter. Het probleem is dat de installateur in gebreke blijft. 

 

In BBC wordt het handhaven van de veiligheid trouwens beschouwd als een prioritaire 

doelstelling. 

 



Raadslid Herpol   

 

Gaat de verhuis van de politie van Wemmel naar Asse door ? 

 

De burgemeester antwoordt dat dit niet het geval is. 

 

 

 

Raadslid Galluccio  

 

Hoeveel bezwaarschriften en vragen werden er ingediend mbt de milieuvergunning van de 

manege ? 

 

De burgemeester herhaalt dat het college hierin een beslissing zal nemen en dit dossier thans in 

behandeling is bij de milieudienst. 

 

Raadslid Mertens 

 

Vraagt wanneer de raadsleden hun tablet krijgen. 

 

Schepen Van der Straeten stelt dat deze geleverd werden en dat deze thans geïnstalleerd worden. 

 

 

Voorzitter De Visscher meldt nog dat de volgende gemeenteraad doorgaat op 28/11 ipv 21/11. 

De data van de gemeenteraden in 2014 zullen gepubliceerd worden op het extranet. 

 

 

 

Deze lijst ligt ter inzage op het gemeentehuis – Dr. H. Folletlaan 28 te 1780 Wemmel, alle 

werkdagen tussen 8u30 en 11u30 en dit tot 22 november 2013. 

 

 

Wemmel, 22 oktober 2013 

 

In opdracht : 

De gemeentesecretaris de voorzitter 

(g) K. DE TAEYE (g) R. DE VISSCHER 

 


